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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 
IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 6. března 2020 od 8,30 hodin 
Přítomni dle prezenční listiny: 
Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Bc. Čechová Martina, Bc. Sazeček T., Hajná Eva, Salcmanová Jana, Šuma 
Vladimír, Ing. Padělek František,  
Nepřítomen, omluven: Albrechtová Romana, Ing. Ivo Elman a Bc. Andrea Skružná 
Hosté: Ing. Bešta Václav 
Místo: zasedací místnost provozní budovy „SONO“ na adrese Želechovice 48 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno písemnou pozvánkou předsedou Sdružení na den 6. 3. 2020 od 8,30 hod do 
zasedací místnosti na adrese výše uvedené s níže uvedeným programem: 

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Informace k „C3.1.“– likvidace staré jímky + schválení dodatku SOD 
3/ Informace k postupu prací při výstavbě skládky - etapa „C3“ 
4/ Informace k záměru výstavby separační linky + info z MŽP (povolení vývozu odpadu) 
5/ Informace z jednání (FCC BEC, s.r.o., Lafarge, obec Sulejovice, Manetech, SčVaK) 
6/ Projednání návrhu Závěrečného účtu za rok 2019 vč. zprávy auditora 
7/ Projednání a schválení účetní závěrky za rok 2019 vč. rozdělení zisku 
8/ Návrh rozpočtového opatření č. 1/2020  
9/ Různé, diskuze 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal přítomné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu dle pozvánky.  
Kontrola usnesení z minulé rady – většina uložených úkolů bude projednáváno jako jednotlivé body programu. 
Bod 4/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady: 
a) Ing. Martin Šenfelder byl osloven s nabídkou na výkon funkce vedoucího skládky, nabídka nepřijata 
b) smlouvy o výkonu funkce jednatelů byly doplněny a podepsány podle projednání na minulé radě  
c) odvolání pana Václava Tyla z funkce jednatele na vlastní žádost, stejně tak jako ustanovení do funkce nových 
jednatelů bylo zapsáno v obchodním rejstříku.   

Pro odsouhlasení pořadu jednání a kontroly usnesení z minulého zasedání byl vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:    8  hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se:  0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 1: 
Předsedající Ing Petr Medáček konstatoval, že byl schválen program jednání dle zaslané pozvánky.   
 
Po hlasování o pořadu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2/ Informace k „C3.1.“– likvidace staré jímky + schválení dodatku SOD 
Předsedající Ing. Petr Medáček připomněl, že likvidace skládkové vody byla ukončena, celkem se na ČOV 
vyvezlo 7 246 tun odpadní vody.  Práce na sanaci dna a svahů jímky byly již ukončeny, původní rozsah prací 
sjednaný ve smlouvě však musel být operativně změněn. Usazený kal „plaval“ na vodní hladině a bylo třeba ho 
stabilizovat sypkým materiálem, do kterého by se vsákla přebytečná skládková voda, nakonec bylo vše 
zasypáno zeminou.  Protože zásoby recyklátu „SONO“ k zavezení jímky byly vyčerpány, byla využita nabídka 
Technických služeb Litoměřice k bezplatnému odběru z nadměrných neprodejných zásob. Doprava tohoto, 
stejně jako materiálu z recyklace „SONO“, navýšila smluvní rozsah prací stanovený ve smlouvě (původně 
vodorovné přemístění výkopku do 500 m). Sjednanou cenu 884.160,- Kč bez DPH ve smlouvě je nutné navýšit 
formou dodatku č.1. Z předloženého soupisu prací vyplývá rozdíl oproti původně stanoveném rozsahu prací 
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o 525.306,-Kč. Současně je třeba zajistit financování tohoto navýšení – v návrhu rozpočtového opatření 
č.1/2020 je doplněna částka 600 tis.Kč. 

Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu dodatku smlouvy o dílu k realizaci zakázky na stavebním 
objektu C3.1. - likvidace skládkové vody z původní jímky a k návrhu na zajištění financování víceprací. 

Jelikož nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali o návrhu dodatku č.1 
ke smlouvě s firmou Marek Štrupl, Libochovany.  Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro přijetí rozhodnutí o navýšení smluvní ceny o 525.306,- Kč formou dodatku k SOD se vyslovili členové rady 
v počtu přítomných členů: 
Souhlas:    8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 2: 
Ing. Petr Medáček konstatoval, že jednání rady schválilo 8 hlasy z 8 přítomných dodatek č.1 ke smlouvě  
o dílo na objektu C3.1. – likvidace skládkové vody z původní jímky s firmou Marek Štrupl, Libochovany ve výši 
525.306,-Kč a rada pověřuje předsedu podpisem. Současně rada schválila navýšení výdajů na tuto akci o 600 
tis.Kč (součást rozpočtového opatření č.1/2020). 
   
Následně bylo přistoupeno k třetímu bodu jednání. 
 
Ad 3/ Informace k realizaci výstavby skládky – etapa „C3“ 
Předsedající Ing. Petr Medáček informoval radu „SONO“ o postupu prací při realizace akce „C3“ – práce na 
stavbě probíhají dle harmonogramu prací, kontrolní dny se konají každých 14 dní, dodržování postupu a kvalitu 
prací kontroluje TDI, autorský dozor zajišťují projektanti. Předsedající dále uvedl, že projektová dokumentace 
má nedostatky a chyby, které původní rozpočet veřejné zakázky prodraží, bude nutné zpracovat dodatky ke 
smlouvě: 
3.1. Na základě požadavku ing. Hůrky bylo provedeno geodetické zaměření a výpočet objemu terénních úprav. 
Porovnáván byl projekt ze zadávací dokumentace a nově navržený – byly vytvořeny digitální modely obou 
projektů a vypočten jejich rozdíl za území na východ od hlavního svodu. Z protokolu o určení rozdílu objemu 
vyplývá nesoulad s projektovou dokumentací – více výkopů o 5 205,68 m3 a více násypů o 2 762,59 m3 -  
vícepráce v hodnotě 767.459,- Kč. 
3.2. Další nesoulad s PD se objevil u svodného drénu skládkové vody – v projektu došlo k nepřesné specifikaci 
materiálové položky v soupisu prací a v souvislosti s tím pak nedošlo k nacenění elektrospojek v nabídce - 
vícepráce po odečtu méněprací 237.884,-Kč 
3.3. Rovněž technické řešení napojení nové fólie na starou navrhované v projektu nelze dodržet – požadavek 
potrubí na skládkovou vodu na fólii, nikoli pod fólií – vícepráce v hodnotě 132.971,-Kč. 
3.4. Oproti původního plánu došlo (na základě doporučení dodavatele pokládky fólie firma UNISOF-H) ke zřízení 
ochranného opevnění (fólie) dna a svahů původní jímky včetně zřízení plošného drénu – vícepráce v celkovém 
objemu 1.186.442,-Kč  
3.5. Dále jsme se zabývali úvahami nad množstvím odpadu uloženého do srpku kolem studny čisté (podzemní) 
vody v případě vymístění studny mimo těleso skládky. Dle početních odhadů to je finančně zajímavé, protože 
zde můžeme uložit několika měsíční produkci odpadu z litoměřického okresu. Proto bylo rozhodnuto kapacitu 
skládky navýšit a jímku přemístit. Byl vybrán nový zhotovitel, přihlédnuto bylo k okolnostem a mimořádné 
situaci, kdy hrozí nebezpečí z prodlení a nebylo možné odkládat zahájení plnění díla, které má přímou vazbu na 
již probíhající veřejnou zakázku – 2.340.855,-Kč. 
3.6. V návaznosti na zvětšení prostoru pro skládkování následkem vymístění jímky podzemních vod mimo 
těleso skládky se zvětšuje plocha svahů a dna, které je třeba zhotovit jako ostatní svahy v PD a soutěžené - 
vícepráce v hodnotě 1.465.754,-Kč. 
Další nepřesnosti v PD – nesprávně stanovené množství použitých pneumatik a počet hodin potřebných 
k položení pneu (finančně zahrnuto v jednotlivých vícepracech).  
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Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím ze stavby, výši jednotlivých víceprací ke stavbě – 
skládka SONO, část „C3“ a s návrhem na přemístění jímky podzemních vod z důvodu navýšení kapacity 
skládkování. 
 
Členové rady diskutovali během projednávání jednotlivých „nesouladů“ s PD, nyní se vyjadřují ke kvalitě 
zhotovené projektové dokumentace a možnostech uplatnění náhrad za nekvalitně odvedenou práci. Jelikož 
nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali – vzali na vědomí informace 
k postupu stavebních prací a následně schválili jednotlivé vícepráce k veřejné zakázce a jejich finanční 
ohodnocení a aby hlasovali o možnosti vymístění jímky podzemních vod mimo těleso skládky. Následně bylo 
přistoupeno k hlasování. 
 
Pro přijetí rozhodnutí o schválení víceprací k veřejné zakázce Skládka SONO, část C3. a postupu při výběru 
zhotovitele na přemístění jímky a následné přípravě všech dodatků smluv a smlouvy se vyslovili členové rady 
v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 3: 
a) Jednání rady bere na vědomí informace z realizace výstavby skládky, části C3. 
b) Rada schvaluje vícepráce v bodě 3.1.-3.4. a v bodě 3.6. a doporučuje přípravu dodatků ke smlouvě se 
zhotovitelem veřejné zakázky s doplněním paragrafu a odstavce zákona, podle kterého lze navýšit původní 
hodnotu vysoutěžené zakázky. Dodatky ke smlouvám předložit na příští jednání rady.  
c) Rada schvaluje vymístění jímky podzemních vod mimo těleso skládky za účelem zvětšení kapacity 
skládkování. Současně souhlasí s uzavřením smlouvy na provedení těchto prací s firmou Lubomír Polanský 
dle bodu 3.5., smlouvu předložit na příští jednání rady. 
 
4) Informace k záměru výstavby separační linky + info z MŽP (povolení vývozu a dovozu odpadu) 
Předsedající Ing. Petr Medáček rekapituloval informoce o záměru výstavby separační linky – výstavba v k.ú. 
obce Čížkovice nebyla OZ schválena, jednáno bylo se zástupci obce Sulejovice – pozemky v katastru obce, které 
by přicházely v úvahu jsou v držení soukromé společnosti – termín jednání se zástupci této společnosti se 
dojednává. K vysvětlení našeho záměru zastupitelům, případně občanům obce Sulejovice budeme pozváni na 
nejbližší jednání OZ.  
Dotazem na MŽP jsme zjišťovali stav naší žádosti o zajištění vývozu a dovozu odpadu do/z Polska za účelem 
provedení spalitelné zkoušky. Náš zplnomocněný zástupce Ing. Šulc byl na ministerstvu na konzultaci, ale 
k samotnému podání žádosti o vývoz odpadu nedošlo. Nedaří se ho kontaktovat, odpovídá SMS zprávou, že má 
jednání, je u lékaře apod.  Na základě doporučení pracovníků ministerstva byla oslovena Ing. Libuše Sekotová ze 
společnosti Enviro Tech, s.r.o. Plzeň, která má s tímto typem žádosti již zkušenosti. Zplnomocnění pro Ing. Šulce 
bude zrušeno.  
Usnesení k bodu 4: 
Rada bere na vědomí informace k záměru výstavby separační linky a informace k zajištění nového zástupce 
pro podání žádosti za účelem vývozu/dovozu odpadu do/z Polska (k provedení topné zkoušky).  
 
Ad 5/ Informace z jednání 
Předsedající ing. Petr Medáček uvedl, že během období od minulé rady proběhlo několik důležitých jednání za 
účelem řešení provozních záležitostí společnosti SONO PLUS. 
a) FCC BEC, s.r.o.  – navrácení „odkloněného“ bioodpadu zpět na kompostárnu, důležitá je cena při výkupu 

bioodpadu – nabídnutá cena 165,-Kč/t firmou FCC BEC, s.r.o. je nízká, kompostárna trvale ve ztrátě 
Usnesení: Rada doporučuje provozovateli zařízení nasmlouvat cenu bioodpadu na základě ekonomického 

rozboru nákladů kompostárny, doporučuje výkup za cenu kolem 200,-Kč. 
 
b) Lafarge Cement, a.s. – jednání o možnosti energetického využití drceného velkoobjemového odpadu, 

domluven termín schůzky přímo na skládce „u hromady“, k využití v cementárenském kotli nelze využít PVC 
a folie, ty je nutné vytřídit. 
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c) Kompostárna – další jednání se zástupci společnosti Manetech, a.s. za účelem využití jejich prostředků pro 
urychlení zrání kompostu, jednání se zástupcem společnosti Rašelina, která nabízí výkup hotového 
kompostu za účelem zpracování do jejich vyráběných, pytlovaných substrátů, jednání se SčVaK – přislíbena 
možnost dodávky kalů z čištění odpadních vod do zkušební zakládky kompostu.   

 
6/ Projednání návrhu Závěrečného účtu za rok 2019 vč. zprávy auditora 
Pí. Zubáková seznámila členy rady s návrhem závěrečného účtu Sdružení za rok 2019, zejména s výsledky 
hospodaření Sdružení z hlediska naplnění rozpočtu příjmů a výdajů dle jednotlivých položek, schodek příjmů 
nad výdaji ve výši 16.120.205,73 Kč.  
Rozpočet Sdružení na rok 2019 byl projednán a schválen na podzimní členské schůzi dne 27.11.2018 jako 
schodkový ve výši 14 005 tis. Kč. Závaznými ukazateli rozpočtu byly stanoveny nedaňové příjmy a přijaté 
transfery, běžné výdaje v závazné výši dle odd. a par. a kapitálové výdaje jmenovitě na jednotlivé akce 
(realizace „C2“ – řešení skládkových vod, PD na „C3“,"projekt nakládání s KO po roce 2023" a nákup pozemků 
k tomuto záměru). V průběhu roku byl rozpočet měněn z důvodu věcných změn, které ovlivňovaly aktuální 
čerpání rozpočtu příjmů a výdajů. V průběhu roku bylo přijato celkem pět rozpočtových opatření a též pět 
změn rozpisu rozpočtu. Změny se týkaly zejména výše výdajů na realizované, ale i nové investiční výdaje 
(likvidace původní jímky skládkových vod – C3.1.), provedené opravy majetku, ale také výdajů na svoz DNO 
z členských obcí a přesuny finančních prostředků ke zhodnocení (TV ČSOB). 
Rozpočet po posledním rozpočtovém opatření č.5/2019 vykázal schodek rozpočtu ve výši 16 257 tis. Kč  
s rozpočtovanými příjmy po konsolidaci ve výši 13 307 tis. Kč a výdaji po konsolidaci ve výši 29 564 tis. Kč. 
Posledními změnami ve výdajích byly vypuštěny např. výdaje na provedení „spalitelné“ zkoušky, kapitálové 
výdaje na nákup pozemků, nový projekt „2024“, PD, realizaci skládky „C3“ (zahájeno 5.12.). Další drobné 
úpravy rozpočtu přiblížily čerpání rozpočtu příjmů a výdajů realitě. 
Skutečné plnění rozpočtu:  
Celkové příjmy po konsolidaci: 13 422 094,74 Kč – plnění rozpočtu na 100,86 % 
Celkové výdaje po konsolidaci: 29 542 300,47 Kč – plnění rozpočtu na 99,93 %  
Schodek rozpočtu:                       16 120 205,73 Kč 
Členové rady byli seznámili i s ostatními oddíly závěrečného účtu – s přehledem majetku, který byl odsouhlasen 
inventarizační komisí při fyzické inventuře majetku a sepsán v závěrečné zprávě, vyúčtováním finančních vztahů 
k rozpočtům obcí a se zprávou nezávislého auditora o přezkoumání hospodaření svazku v roce 2019, závěr bez 
chyb a nedostatků. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k závěrečnému účtu, případně aby vznesli dotazy k předloženému 
kompletnímu hospodaření SONO  za rok 2019. 
 
Jelikož žádný ze zástupců rady nevznesl žádné dotazy, vyzval předsedající, aby vzali na vědomí návrh 
Závěrečného účtu dobrovolného svazku obcí za rok 2019.  Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro přijetí rozhodnutí rady se vyslovili její členové v počtu přítomných členů rady Sdružení: 
Souhlas:     8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů 
  
Usnesení k bodu 6: 
Rada bere na vědomí předložený návrh Závěrečného účtu za rok 2019 a doporučuje ke schválení jarní členské 
schůzi jako souhlas s celoročním hospodařením bez výhrady. Rada ukládá zaslat návrh členským obcím ke 
zveřejnění společně s pozvánkou. 
Zajistí: Zubáková V.        Termín: do 1.4.2020 
 
Ad 7/ Projednání a schválení účetní závěrky za rok 2019 vč. rozdělení zisku 

Pí. Zubáková informovala členy rady o organizaci činností při schvalování účetní závěrky v souladu s vyhláškou 
č. 220/20163 Sb. a stanovami Sdružení. Vzhledem k tomu, že významné dokumenty k závěrečnému účtu jsou 
využitelné i při posuzování věrného a poctivého obrazu účetní závěrky a naopak údaje z účetní závěrky jsou 
využitelné pro posouzení hospodaření Sdružení, jsou předkládány tyto dokumenty k projednání najednou. Rada 
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byla seznámena s účetní závěrkou sestavenou k datu 31. 12. 2019., která je tvořena výkazy: Výkaz zisku a ztráty, 
Rozvaha a Příloha k účetní závěrce. Na základě provedených kontrol finanční výbor shrnul své závěry 
kontrolních zjištění ve zprávě pro radu, kterou přednesl předseda finančního výboru ing. Bešta. Členové výboru 
doporučují radě schválit účetní závěrku a současně připravili návrh na rozdělení zisku a převody finančních 
prostředků, k čemuž je rada pověřena členskou schůzí. Údaje účetní závěrky doporučují zapracovat do 
závěrečného účtu za rok 2019. Protokol o schvalování účetní závěrky podepsalo na místě 8 přítomných členů 
rady (celkový počet 11 členů). 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k předložené účetní závěrce, případně vznesli dotazy 
k předloženému hospodaření SONO za období leden – listopad 2019. 
 
Jelikož žádný ze zástupců rady nevznesl žádné další dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali o schválení účetní 
závěrky za rok 2019 a rozdělení hospodářského výsledku včetně převodů finančních prostředků z účtu 
hospodářské činnosti.  Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro přijetí rozhodnutí rady se vyslovili její členové v počtu přítomných členů rady Sdružení: 
Souhlas:     8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 7: 

a) Rada Sdružení na základě doporučení finančního výboru a výroku auditora schvaluje účetní závěrku 
sestavenou k 31. 12. 2019. Údaje účetní závěrky tvoří přílohu zápisu. 

b) Rada Sdružení schvaluje návrh na rozdělení hospodářského výsledku ve výši 559.490,92 Kč, který je 
tvořen výsledkem hospodaření hlavní činnosti (ztráta 1.618.713,07 Kč) a výsledkem hospodářské 
činnosti (zisk 2.178.203,99 Kč) takto: 
- úhrada ztráty hlavní činnosti,  
- převod zisku na účet 432 - nerozdělený zisk minulých období.  

c) Rada Sdružení schvaluje a doporučuje členské schůzi ke schválení návrh na převody finančních 
prostředků z bankovního účtu hospodářské činnosti na základní běžný účet jako zdroj příjmové strany 
rozpočtu ve výši 

- zisku hospodářské činnosti za rok 2019 (2.178.203,99,-Kč) 
- odpisů uplatněných v účetnictví za rok 2019 (2.880.307,-Kč) 
- volných finančních prostředků z účtu hospodářské činnosti pro posílení příjmové strany rozpočtu 

roku 2020 ve výši 941.489,01,- Kč 
d) rada po projednání schvaluje návrh pro usnesení jarní členské schůze-delegování pravomoci 

k rozdělení hospodářského výsledku za účetní rok 2020 jako nedílné součásti schvalování účetní závěrky.  
Zodpovídá: Předseda a jednatel Rady Sdružení     Termín: průběžně 

 
Ad 8/ Návrh rozpočtového opatření č. 1/2020  

Předsedající ing. Petr Medáček uvedl další bod jednání a opět předal slovo pí. Zubákové.  V souladu s § 16 zák. 
250/2000 Sb., bodem 1c) je předkládáno rozpočtové opatření č.1/2020 - rozpočet může být změněn z důvodu 
změn objektivně působících skutečností ovlivňujících plnění rozpočtu příjmů či výdajů – rozpočet 2020 nemá 
dostatečné finanční krytí na probíhající investiční akci, neboť s částečnou úhradou těchto výdajů počítal 
loňský rozpočet a k tomu nedošlo. Změna rozpočtu ve smyslu navýšení schodku rozpočtu bude připravena ke 
schválení členské schůzi, nyní je však potřeba schválit rozpočtové opatření, které částečně připraví rozpočet 
na úhradu kapitálových výdajů vzhledem k blížícímu se datu ukončení stavebních prací. Rozpočtové opatření 
č. 1 nemá vliv na výši celkových výdajů, dochází k přesunu mezi běžnými a kapitálovými výdaji v rámci 
odd.par.3725 - z položky 5169 - nákup ostatních služeb (spalit.zkouška) na pol.6121 -  budovy, haly a stavba 
(vícepráce C3.1 a stavba C3) ve výši 3.000 tis.Kč. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k navrženým úpravám v rámci rozpočtového opatření, případně 
aby navrhly další změnu rozpočtu. 
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Jelikož žádný ze zástupců rady nevznesl žádné připomínky, vyzval předsedající, aby hlasovali o návrhu 
rozpočtového opatření č.1/2020.  Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
Pro přijetí rozhodnutí rady se vyslovili její členové v počtu přítomných členů rady Sdružení: 
Souhlas:     8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 8: 
Předsedající konstatoval, že rada schválila rozpočtové opatření č. 1/2020 v předloženém znění.  
 
Ad 9/ Různé, diskuze 
a) Rozhodnutí v působnosti valné hromady společnosti: 

Rada schválila vyplacení zadržené druhé poloviny odměny panu V. Krycnerovi ve výši 19.000,-Kč – byla 
splněna podmínka stanovená předchozím jednatelem - po odevzdání přepracovaného „provozního řádu 
kompostárny. 
Pro přijetí rozhodnutí rady se vyslovili její členové v počtu přítomných členů rady Sdružení: 
Souhlas:     8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 

b) Byl stanoven termín konání členské schůze – 21. dubna 2020 v Bohušovicích nad Ohří, jednání rady SONO 
bude svoláno v případě potřeby do malé zasedací místnosti na městském úřadu. 
 

c) Dále byl odsouhlasen harmonogram konání rady Sdružení a dozorčí rady – každý 3. čtvrtek v měsíci, v dubnu 
je plánována DR, v květnu se uskuteční Rada SONO …… 

  
Předsedající konstatoval, že program jednání je naplněn, žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek 
zařazení dalšího bodu na program na jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 6. března 2020 
 

Zápis zapsal V. Zubáková    

 Ing. Petr Medáček      ____________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


